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Zápis
 

z 01. zasedání zastupitelstva obce Libníč, konaného dne 21. 11. 2022
 

Přítomni: Petr Uhlíř, Jiří Klimeš, Stanislav Černý, Anna Měšťanová, Stanislav Lexa, Miroslav Třeštík, 
Pavel Jirkovský
Omluveni: 0
Neomluven: 0
 
V 18:15 hodin – zastupitelstvo zahájil starosta Petr Uhlíř. Z řad veřejnosti byli přítomen 1 občan. 
Starosta obce konstatoval, že na zasedání je přítomno, dle prezenční listiny, 7 členů zastupitelstva a 
zastupitelstvo je usnášení schopné. 
 
Starosta obce Petr Uhlíř navrhl zapisovatele Moniku Tischlerovou. Jako ověřovatelé se nabídli 
Miroslav Třeštík a Anna Měšťanová.
Návrh usnesení
ZO jmenují zapisovatelem Moniku Tischlerovou a ověřovateli zápisu Miroslava Třeštíka a Annu 
Měšťanovou.
hlasování
PRO – 7  PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0
Usnesení č. 1 bylo přijato
 
Starosta obce Petr Uhlíř informuje přítomné o programu dnešního 01. zasedání ZO. 
 
Návrh sjednoceného programu:
1. Kontrola dodržení úkolů z 00. zasedání ZO 
2. Hřbitovní řád 
3. OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
4. Rozpočtové opatření č. 10 
5. Smlouva č. CB – 001030076996/001-OMEX o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
6. Žádost o poskytnutí daru Hospic sv. Jana N. Neumanna o.p.s. 
7. Žádost o poskytnutí dotace Prevent99 
8. Žádost o provozní příspěvek MŠ Libníč 
9. Příkaz k inventarizaci 
10. Různé – Jednací řád a vzdání se funkce  
11. Diskuze 
 
Návrh usnesení
ZO schvaluje program 01. zasedání.
hlasování
PRO –  7 PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 2 bylo přijato
 
1. Kontrola dodržení úkolů z 00. zasedání ZO 
Vše splněno nebo nebyl žádný úkol. 
 
2. Hřbitovní řád 
Starosta předložil zastupitelům nový hřbitovní řád s ceníkem a vzorem nových smluv, který by měl 
být platný od 01.01.2023. Je dle zákona upravený hřbitovní řád, který byl schválen Krajským úřadem. 
Návrh usnesení
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ZO schvaluje Řád hřbitova v obci Libníč s platností od 01.01.2023. 
hlasování
PRO – 7  PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 3 bylo přijato
 
3. OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
Starosta předložil zastupitelům obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství. Vyhláška nabývá účinnosti od 01.01.2023. Zastupitel Třeštík nesouhlasil 
z důvodu aktuálně vysokých finančních výdajů v souvislosti s aktuálním zdražením a navrhl spíše 
šetřit v obecním rozpočtu než zatěžovat občany.
Návrh usnesení
ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství č. 01/2022 s účinností od 01.01.2023. 
hlasování
PRO – 4  PROTI – 3 (Lexa, Třeštík, Jirkovský) ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 4 bylo přijato
 
4. Rozpočtové opatření č. 10 
Starosta předložil zastupitelům rozpočtové opatření č. 10 
Návrh usnesení
ZO bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 10.
hlasování
PRO –  7 PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 5 bylo přijato
 
5. Smlouva č. CB – 001030076996/001-OMEX o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 
Starosta předložil zastupitelům smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení VB. Jednorázová náhrada bude 
pro obec ve výši 81.500 Kč. Jedná se o stavbu „Jelmo par 951/14 – kabel NN“ na parc. č. 1026/2, 
1088, 1089/15, 1089/4, 944/8, 951/10 v k. ú. Jelmo, kabelové vedení a 2x rozpojovací skříň. 
Návrh usnesení
ZO schvaluje smlouvu č. CB – 001030076996/001-OMEX o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene a pověřují starostu k podpisu smlouvy.
hlasování
PRO –  7 PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 6 bylo přijato
 
6. Žádost o poskytnutí daru Hospic sv. Jana N. Neumanna o.p.s. 
Starosta předložil zastupitelům žádost o poskytnutí daru pro Hospic sv. Jana N. Neumanna o.p.s. v 
Prachaticích, kde žádají o dar ve výši 3.000 Kč. Finance budou použity k zajištění a zkvalitnění péče o 
nevyléčitelně nemocné, umírající osoby a osoby s různými druhy demencí, především Alzheimerovou 
chorobou.  
Návrh usnesení
ZO schvaluje žádost o dotaci ve výši 3.000Kč pro Hospic sv. Jana N. Neumanna o.p.s. v Prachaticích na 
zkvalitnění péče a pověřují starostu k podpisu smlouvy. 
hlasování
PRO –  7 PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 7 bylo přijato
 
7. Žádost o poskytnutí dotace Prevent 99 
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Starosta předložil zastupitelům žádost o poskytnutí dotace pro PREVENT 99 z. ú., kde žádají o částku 
7.219 Kč na zajištění běžného provozu/služeb. Cílovou skupinou jsou osoby závislé a závislostmi 
ohrožené osoby. V předchozích letech obec Libníč nepřispívala. 
Návrh usnesení
ZO schvaluje žádost o dotaci ve výši 7.219 Kč pro PREVENT 99 na zajištění běžného provozu/služeb a 
pověřují starostu k podpisu smlouvy. 
hlasování
PRO –  0 PROTI – 7 ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení nebylo přijato
 
8. Žádost o provozní příspěvek MŠ Libníč 
Starosta předložil zastupitelům žádost o navýšení provozního příspěvku pro MŠ Libníč ve výši 26.000 
Kč. Finance budou použity na dorovnání prostředků za energie. Celkové náklady na energie byly ve 
výši 146.000 Kč. Obec Libníč již mimořádně navyšovala příspěvek o 70.000 Kč v roce 2022. V rozpočtu 
školy bylo počítáno s částkou 50.000 Kč.  
Návrh usnesení
ZO schvaluje navýšení provozního příspěvku pro rok 2022 ve výši 26.000 Kč pro MŠ Libníč, příspěvek 
bude poskytnut jednorázově do 30.11.2022. 
hlasování
PRO –  7 PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 8 bylo přijato 
 
Žádost o provozní příspěvek MŠ Libníč 
Starosta předložil zastupitelům žádost o provozní příspěvek pro MŠ Libníč ve výši 350.000 Kč na rok 
2023. Finance budou použity na energie, pojištění, pracovní prohlídky, školení, revize, opravy, 
výtvarné a kancelářské potřeby, BOZP apod.  
Návrh usnesení
ZO schvaluje, dotaci pro mateřskou školu Libníč, Libníč 47, pro rok 2023 ve výši 350 000 Kč. Vyplacení 
neinvestičního příspěvku bude vyplaceno v termínech: 31.1.2023, 175 000Kč, do 31.8.2023 
175 000Kč. 
hlasování
PRO –  7 PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0 
Usnesení č. 9 bylo přijato 
 
9. Příkaz k inventarizaci 
Starosta informuje zastupitele ohledně inventarizace do konce roku 2022. Inventarizační komise 
bude kontrolovat majetek obce, dle seznamu, který bude předsedovi dodán. Složení inventarizační 
komise bude předseda – Jiří Klimeš, členové Miroslav Třeštík a Pavel Jirkovský na termínu 
inventarizace se společně domluví. Ohledně inventarizace MŠ Libníč se předseda domluví s paní 
ředitelkou a s členy komise. 
Návrh usnesení 
ZO bere na vědomí příkaz k provedení inventarizace za rok 2022 a schvaluje složení inventarizační 
komise. 
hlasování 
PRO –  7 PROTI – 0  ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení č. 10 bylo přijato 
 
10. Různé  
 
Jednací řád 
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Starosta předložil zastupitelům nový jednací řád, kde je upravený bod č. XIII. odstavec 7. že za 
zveřejněný zvukový záznam v souladu s GDPR zodpovídá zastupitel Miroslav Třeštík. Miroslav Třeštík 
se dotázal na finanční odměnu za nahrávání z důvodu časové náročnosti a zodpovědnosti za GDPR. 
Starosta informoval, že danou věc bude ještě řešit. Starosta s Miroslavem Třeštíkem se dohodli, že 
aktuální situaci vyzkouší a na příštím ZO si dají vědět, jak je tato práce časově náročná a jak to je 
s odměňováním. 
Návrh usnesení 
ZO schvaluje nový jednací řád zastupitelstva obce Libníč s účinností od 22.11.2022. 
hlasování 
PRO – 7  PROTI – 0 ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení č. 11 bylo přijato 
 
Člen finančního výboru 
Starosta informuje přítomné, že Obecní úřad Libníč přijal dne 21.11.2022 vzdání se mandátu na člena 
finančního výboru od členky Zdeňky Jášové z důvodu nezatěžování obecního rozpočtu. Starosta 
navrhl nového člena finančního výboru Stanislava Černého na základě doporučení paní Jášové.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Libníč volí člena finančního výboru Stanislava Černého. 
Výsledek hlasování: Pro 7 Proti 0  Zdrželi se  
Usnesení č. 12 bylo schváleno 
 
11. Diskuze 
Zastupitel Jirkovský informuje, že má přislíbeno, že by příští středu 30.11 mezi 8-9 hodinou začali 
stromem u hasičárny, ořezají větve a zůstane kmen. Bude to uděláno jako výcvik. Potřebuje 
rozhodnutí, aby ho mohl dodat na stanici. Pokud bude čas a povolení, stihne možná i lípu u rybníčka, 
snad by se podařila snížit výška stromů. Potřebuje značky se zúžením a snížením rychlosti v zatáčce, 
někdo bude také v danou chvíli řídit dopravu. Na výškové práce bude využita plošina. Starosta přislíbil 
zajištění dopravního značení po dobu úprav stromů. 
Pavel Jirkovský navrhl kontrolu zápisů ZO a kupních smluv na pozemky za rok 2022. 
Pavel Jirkovský udělal druhý odečet 107 Kwh za 7 dní, tzn. 15 kWh denně a je pro, aby byla hrazena 
ve výši zastropovaných cen. Navrhuje nastavit cenu za kWh, tedy cca 5000 Kč. Starosta sděluje, tyto 
energie ještě projedná. 
 
Zastupitel Lexa informuje, že nesvítí lampy - rohové světlo nesvítí a osvětlení naproti Leštinům bliká. 
Starosta přislíbil, že zajistí opravu těchto dvou kusů veřejného osvětlení. 
 
Starosta poděkoval všem za účast při stavění betléma. 
 
Zastupitel Miroslav Třeštík se ptá na situaci s částí u bytovek. 
Starosta sděluje, že navrhl směnu, ale nebylo mu vyhověno z důvodu časové tísně v souvislosti se 
žádostí Jihočeského kraje na výstavbu nové budovy. Starosta potvrdil, že pozemek v blízké době není 
plánován za účelem zřízení pozemní komunikace, že jde pouze rezervu. 
 
Zastupitel Miroslav Třeštík se dále ptá, v jakém stavu je aktuální situace v souvislosti u ÚS nad 
hřbitovem. Občan Pouzar se rovněž dotázal na aktuální situaci v souvislosti se ÚS Nad hřbitovem a 
sdělil, že by se obec měla snažit dohodnout s většinovým vlastníkem, paní Jiřičkovou na postupu a že 
obec dostatečně s paní Jiřičkovou nekomunikuje. Starosta informoval, že v průběhu 4 let měl spolu se 
zastupiteli mnoho schůzek s developerkou a mnohokrát připomínal paní Jiřičkové nutnost dodat ÚS a 
smlouvu o spolupráci co nejdříve, aby mohla být schválena včas, tedy do konce tehdejšího volebního 
období. Dále upozornil na procesní selhání v územní studii, neboť developerka nedodržela správný 
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proces v souvislosti s územní studií a přečetl správný postup. Také připomněl, že návrh smlouvy o 
spolupráci, kterou mnohokrát urgoval, dorazil měsíc před koncem volebního období s tím, že 
smlouva byla velmi jednostranně sepsána (např. ve smlouvě nejsou žádné sankce v případě 
nedodržení postupu prací pro developera). Z důvodu nevýhodnosti návrhu smlouvy o spolupráci 
oslovil právní firmu a čeká na oficiální stanovisko, které pak předá paní Jiřičkové. Starosta také oslovil 
architektonickou kancelář, neboť v návrhu ÚS bylo mnoho nejasného – např. příliš hluboké uložení 
kanalizace, v ÚS chybělo občanské vybavení – hřiště, zeleň a chybělo vyřešení vodního hospodářství 
na daném území. Starosta informoval, že jedná výhradně v zájmu obce a že takto nevýhodnou 
smlouvu a nepropracovanou územní studii nemůže zastupitelstvo obce schválit. Dále sdělil, že obec 
investovala velké finanční prostředky (12 milionů do čističky a 4 miliony do odkupu pozemků), že 
učinila všechny developerkou požadované kroky a že má zájem tuto územní studii vypracovat a 
podpořit rozvoj obce. Starosta obce si je vědom dlouhodobého dopadu na dané území a chce mít vše 
profesionálně zpracované. S developerkou chce dále komunikovat a hledat řešení. 
Zastupitel Lexa upozornil, že na každé smlouvě či studii, pokud to předáte jiné firmě, tak se vždy 
najde nějaký nedostatek. 
Občan Pouzar připomněl, že je potřeba v dané věci jednat a komunikovat s většinovým vlastníkem a 
pokusit se domluvit bez právníků a paní Jiřičkové sdělit konkrétní procesní nedostatky. Starosta 
upozornil, že je nutno jednat se všemi majiteli pozemků dotčené oblasti a ujistil všechny přítomné, že 
jakmile bude mít vyjádření od právní a architektonické firmy, bude v jednání pokračovat. 
 
Starosta poděkoval za účast a ukončil ZO v 19:27. 

 
 
Zápis byl vyhotoven dne 22. 11. 2022 
 
Zapisovatel  Monika Tischlerová …………………………
 
 
Ověřovatel  Miroslav Třeštík …………………………
    
  Anna Měšťanová ..……………………….
 
 
Starosta obce Petr Uhlíř               ………………………….
 
Razítko obce



